
Ljubljana - Pričakovati je bilo, da
bo nadzorni svet šentjurskega Alpo-
sa včeraj sprejel odločitev o nada-
ljevanju sanacije oziroma stečaju te
zadolžene družbe, ki tudi v postop-
ku prisilne poravnave ni izboljšala
poslovanja. Nadzorniki niso sklenili
nič novega. V kratkem sporočilu za
javnost je navedeno, da so zadolži-
li upravo Alposa, da do prihodnje
seje NS pripravi predlog ukrepov
finančnega prestrukturiranja, ki
bodo predloženi skupščini. Najbrž
bo Alpos v kratkem sklical izredno
skupščino delničarjev o tem, kdaj
se bodo znova sestali nadzorniki.
Podrobnosti tudi včeraj ni bilo mo-
goče izvedeti, saj je bil predsednik
NS dr. Vasilij Prešeren znova nedo-
segljiv. Neuradno so se o možnostih
nakupa posameznih delov skupine
Alpos menda že zanimali Nemci,
v igri pa je domnevno tudi eno od
ruskih metalurških podjetij. Ban-
ke upnice solastnice (NLB, NKBM,
Abanka Vipa, Probanka, Factor ban-
ka) so zaradi izkrivljenih bilanc prej-
šnje uprave čedalje manj naklonje-
ne nadaljevanju prisilne poravnave,
medtem ko je Slovenska industrija
jekla, kije petinska lastnica družbe,
v reševanju šentjurskih cevarjev ne-
koliko bolj strateško naravnana.
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